
Referat bestyrelsesmøde den 5. december 2022 

Deltagere: Carsten Bach, Flemming Andersen, Kaj Bækgaard, Christian Alstrup, Henrik Stigel, Jacob 

Merrild, Michael Handberg og Leif Voetmann.  

Afbud: Inge Rønnow Sander 

*** 

Carsten Bach bød velkommen til Flemming Andersen og den øvrige bestyrelse præsenterede sig selv 

og deres baggrund for at sidde i bestyrelsen.  

 

Godkendelse af dagsorden 
Godkendt uden kommentarer 

 

Godkendelse af referat 
Godkendt uden kommentarer 

 

Økonomi 
Regnskab og likviditet 
Kaj Bækgaard kommenterede kort på regnskabet, men efter kun 2 måneder af året er der ikke meget at 

rapportere. Vi trækker pt. lidt på vores kassekredit, mens vi venter på sponsor- og kontingentindbetalinger. 

 

Medlemmer 
Der er pt. et tilfredsstillende antal medlemmer; det vi venter på nu er hvor mange der falder fra når 

kontingentopkrævninger sendes ud i januar. 

 

 
 



 
 

Firkløver 
De fleste beholder deres Firkløver for 2023. Så vi forventer igen at være over 600 firkløvermedlemmer. 

 

Sponsorer 
Vi har næsten nået målet for gentegnelse for 2023; pt. er der fortsat 1 hulsponsorat, 2 x buggyer og 20 

trolleyer til salg til sponsorer. 

Ib Schiermer arbejder med sponsorater og hjælper med at opsøge nye sponsoremner. 

 

ErhvervsGolf 
Det nye program er præsenteret og Søren Nørgaard har opdateret vores program til udlevering. Flot 

arbejde. 

 

Generalforsamling 
Evaluering 
Enig at det var dejligt det kunne holdes i klubbens lokaler. Det er her generalforsamlingen hører hjemme. 

Antal fremmødte kunne være højere, men set i forhold til andre klubber ligger vi meget tilfredsstillende. 

Skal der flere med kræver det nok et godt indlæg om banen eller andet der kan have medlemmernes 

interesse. 

Chefgreenkeeper Jesper Kristiansen havde taget jordprøver med af greens, der tydeligt viser forskellen på 

gamle og nye greens. Vi følger det op i foråret ved frivilligmøde og Åbent Hus. 

 

Konstituering 
Bestyrelsen konstituerede sig som flg.: 

 

• Formand Carsten Bach 

• Næstformand Flemming Andersen 

• Økonomiansvarlig Kaj Bækgaard 

 

Øvrige poster fordeles ved næste bestyrelsesmøde. 

 

Banen lige nu 
Lige nu arbejdes der med: 

Udvidelse af teested hul 3, så det bliver 50 % bredere – der vil komme rullegræs på så vi sikrer det er klar til 

sæsonstart. 

Øvrige teesteder der trænger rettes bedst muligt op med vertikalskæring. 

Der topdresses på fairway løbende når tid og vejr til det, hvor efter der dybdeluftes. 

Der er svampeskader meget få steder på enkelte greens; betydeligt bedre end samme tid sidste år. Ser ud 

til vores planlagte program virker. Vi krydser fingre det fortsætter sådan. 

Green hul 5 eftersås og gødes løbende i et forsøg på at få vækst i græsset i de riller der er fra olieudslip. 

Der planlægges møde med Herning Kommune vedr. træplan. 

Vinterprioriteringer: 

Træfældning; der er en plan for at nå at fælde flest mulige træer af dem der er mærket op, samt dem 

Jesper selv tager hånd om.   

Ny sti hul 7 samt reparation af gamle stier. Jesper og Bo samler Stilaug m.fl. for at få hjælp til opgaven. 



Udvidelse af sø fairway hul 15. Jesper samler Sølaug for får dem på opgaven. 

Toro kommer og afholder kursus in slibning af knive. Høj prioritet så maskiner er med skarpe knive fra 

sæsonstart og flere medarbejdere kan slibe. 

CB undersøger hvilke markblomster vi skal have fat i og hvorledes de skal sås. 

Jesper lejer maskine der kan ”lufte” greens.  

 

Jacob Merrild bad om at de projekter der sættes i gang synliggøres bedst mulig; gennem Facebook og 

nyhedsmail samt evt. ved ophæng i klubhuset. 

Måske en ide at spørge entreprenør vi kender om lån af gravemaskine/dumper til udgravning af sø hul 15. 

 

Henrik Stigel spurgte om der klippes fairway på vinterbane; Bo tjekker op hvor ofte det sker pt. 

 

Vision 
Invitere til formandsaften 
Bestyrelsen besluttede, at der skal følges op på de mål og aktiviteter, som de forskellige udvalg og klubber-

i-klubber udarbejdede for et år siden. Der skal ske en evaluering af indsatserne og dernæst definere nye 

tiltag for 2023. Disse tiltag skal som hidtil understøtte vores vision 2025 samt de 4 fokusområder, som vi 

har – nemlig Fællesskab, Udvikling, Samarbejde og Bæredygtighed. 

Vi inviterer til formandsaften, mandag den 20. februar 2023. Christian Alstrup laver invitation, Bo sender 

ud. På mødet fortæller vi om banen og tiltag på vej. 

Mulighed for at en mentor deltager i udvalgsmøder 
Vi giver mulighed for at de enkelte udvalg kan invitere et bestyrelsesmedlem/Golfmanagerne til deres 

møder. 

 

Info fra Golfmanager 
Fonden af 1844 har bidraget med kr. 20.000 til Simulatorgolf; en stor tak. 

 

Info fra udvalg 
Begynderudvalg - MH 
Der er udarbejdet udkast til mentor og ambassadørrollerne. Bo ser på torsdagsturneringen inden jul og 

der følges op med møde i udvalget i januar 2023. 

 

Juniorudvalg - IRS 

Eliteudvalg - IRS 
Begge udvalg har fået formand og øvrige udvalgsmedlemmer på plads for sæsonen. 

 

Baneudvalg - CB 
Vi vil gerne have vilde blomster der virker på hul 7 oh hul 1. Måske kan vi finde en sponsor - Billigblomst 

eller anden? CB arbejder med projektet. 

 

Turneringsudvalg - IRS 
Vi får 3 hjemmekampe i Danmarksturneringen i 2023; det giver mere plads til medlemmerne de andre 3 

dage der kunne have været hjemmekamp. 

 

Banekontrol- og serviceudvalg - BWM 
Ikke noget siden sidst. 

 

 



Ordens- og amatørudvalg - BWM 

Handicapudvalg - BWM 

Regeludvalg - BWM 
Carsten Jensen vil fortsat arbejde med de 3 udvalg, regeludvalget sammen med Lars Klode. Bo briefer ved 

bestyrelsesmøderne når der er nyt. 

 

Visionsudvalg – CA 
Se punktet længere oppe. 

 

Golf, kunst & natur – CA 
Der er desværre afslag fra Statens Kunstfond. Udvalget ser nu på om vi kan starte projektet med de midler 

der er samlet ind. Der er møde i udvalget den 9. december 2022. 

Henrik Stigel spurgte om der er andre fonde; måske Mærsk. Alle muligheder er åbne. 

 

Årsskriftsudvalg - CA 
Søen Nørgaard har lavet produktionsplanen og journalisterne arbejder med artiklerne og Bo med det 

praktiske stof. 

 

Møder 2023 
Møderne starter kl. 17 og slutter kl. 20, hvorefter der serveres lidt mad og drikke. 

Mødedatoer: 

• 6/2 

• 13/3 

• 24/4 

• 12/6 

• 21/8 

• 25/9 

• 6/11 

• 23/11 Generalforsamling 

• 4/12 

 

Eventuelt 
Vi deltager med en lille stand på Ferie for alle. Der laves lidt forskellige tilbud til begyndere, nye 

medlemmer og lidt på greenfee. Trænerne deltager på standen. 

 

DGU vil deltage vedr. Golfspilleren i Centrum på et kommende bestyrelsesmøde. Her vil de gennemgå 

tallene fra medlemsundersøgelsen og rådgive om hvordan vi bedst gør brug af dem. 

 

Flemming Andersen stillede spørgsmål ved kontingentstigning på kr. 300. Den dækker ikke et budgetteret 

underskud. Burde stigningen have været kr. 600 = ingen budgetteret underskud. 

Ser vi på den vare vi tilbyder; kan den koste mere i en tid med høj inflation. Ville vi miste mere end vi ville få 

ind i kontingentindtægt? 

Hvad koster den bedste beliggenhed? Hvordan udvikler bane sig over de næste 15 år? Bør der laves en 

jordundersøgelse, måske med hjælp fra DGU? Er der andre der gerne vil have en golfbane i området? 

Mange gode spørgsmål vi vil drøfte på kommende bestyrelsesmøder. 

 

Aktivitets-og turneringskalenderen for klubben udsendes med nyhedsbrevet i uge 50. 

 

CB og Bo finder forslag til dato for bestyrelsesgolf med mand/hustru. 


